
Jaarverslag 2022 

Algemeen. 
 
Gelukkig was 2022 weer een “normaal” jaar voor de Dierenweide. En zowel het bestuur, 
vrijwilligers  als ook de cliënten met hun  verzorgers hebben er een heel mooi jaar van 
gemaakt.   
 
Een jaar dat voor de mensen van de Zijlen beslist niet gemakkelijk was. Het aantal cliënten 
was door al de corona maatregelen in de voorgaande jaren sterk teruggelopen en helaas dit 
jaar nog niet op het oude niveau terug. Ook het nijpend personeelstekort bij de Zijlen was ook 
op de Dierenweide goed merkbaar.  Toch hebben ze met al deze beperking ook 2022 weer 
heel goed voor de dieren gezorgd. Bravo en veel dank.  
 
Het bestuur en de vrijwilligers hebben in 2022 zich extra ingezet om de vitaliteit van de 
Dierenweide in stand te houden. Het plan van voor de coronatijd om de dierenweide meer 
kindvriendelijker te maken is tot uitvoering gekomen. Er is 50 mrt2 publieksruimte bij 
gekomen. Met een zandbak en speeltjes voor de kleintjes. Een overdekte zitgelegenheid  
maakt het verblijven nog aangenamer en of dat allemaal al niet genoeg was is er ook in de 
weekenden gestart met een programma om aan het eind van de middag om de aanwezige 
kinderen de dieren te laten voeren. Alles onder begeleiding van een vrijwilliger Al deze zaken 
bleken zeer succesvol en we kunnen dan ook dankbaar er op terugkijken. 
 
Helaas bleek ook in 2022 dat het moeilijk blijft om nieuwe mensen te vinden die tijd willen 
geven aan vrijwilligerswerk. Het blijft moeizaam, maar niet onmogelijk en zo kunnen we toch 
in 2022 een toename van het aantal vrijwilligers melden. Nog wat te weinig, maar als 
dierenweide mogen we zeker  hopen dat als er één schaap over de dam is er meer zullen 
volgen.     
 
Bestuurswissels. 
 
Er is in 2022 geen bestuurswissel geweest. De penningmeester was volgens rooster aftredend, 
maar herkiesbaar en heeft daar gehoor aan gegeven. 
De secretaris heeft wel al vroegtijdig gemeld dat hij helaas om strikt persoonlijke redenen in 
2022 als hij aftredend is volgens rooster niet herkiesbaar zal zijn. Dus deze functie komt 
vacant en er is nog geen opvolging gevonden. Maar er wordt blijvend gezocht om in 
september 2022 wanneer het in moet gaan er opvolging is. 
 
Financiën.  
 
Financieel hebben we het jaar met een (klein) tekort moeten  afsluiten.  
De reden is toch de zeer sterk stijgende kosten 
Gelukkig was het vorig jaar gestarte benaderen van plaatselijke ondernemers zeer succesvol, 
maar we hebben deze  inkomsten aan moeten wenden om het project “Dierenweide kind 
vriendelijker” te maken te realiseren ( verderop in het jaarverslag meer er over). 
We hebben het tekort aangevuld vanuit de reserves.   
Voor 2023 is er weer wel een sluitende begroting gemaakt. Dankzij de relatief vaste bron van 
inkomsten van de donateurs en gelukkig was de bijdrage van de nieuwe sponsoren voor het 



merendeel meerjarig en wordt in 2023 begroot voor dekking van de stijgende kosten voor de 
dagelijkse in stand houden van de dierenweide.  
 
Ook  konden we dit jaar weer de volgende “vaste” jaarlijkse bijdragen noteren: 
 Gemeente Zuidhorn € 1400,- structurele waarderingssubsidie’. 
 Zonnehuis een bijdrage van € 1000,- . 
 De Stichting Vrienden van het Zonnehuis met een bijdrage van € 1000,-.  
 
De dieren. 
 
Gelukkig is het dit jaar ook goed gegaan met onze dieren.  

In het voorjaar zijn er lammeren geboren en ook is er uitbreiding 
gekomen bij de parelhoenders.  
 

Toen in de loop van het jaar de lammeren van de schapen groter 
werden en  moesten vertrekken om een evenwichtige populatie in de 
wei te houden is er besloten alle schapen om te ruilen voor een nieuw 
ras.  

 

Na wat onderzoek is besloten om voor Rylanders te kiezen  2 ooien (vrouwtjes) en 1 ram 
(mannetje) is onze nieuwe aanwinst.   

De Ryeland is wereldwijd een populair schaap 
vanwege de fijne wol. Het karakter van dit schaap is 
rustig, vriendelijk, verdraagzaam en meegaand. Door 
haar wollige uiterlijk en aanhankelijke  karakter 
wordt de Ryeland wel de ‘teddybeer’ onder de 
schapen genoemd. Uitermate vriendelijk voor 
kinderen, een hobbyschaap bij uitstek. Een echte 
aanwinst voor de dierenweide. 

Verzorging van de Dieren. 
 
Ook dit jaar is de doordeweekse verzorging van de dieren en verblijven 
verzorgd door cliënten van de Zijlen. Nog steeds met veel creativiteit en 
inzet van de begeleiding. Ook dit jaar was de bezetting met cliënten laag, 
maar de dieren zijn niets te kort gekomen. Op deze plaats dan ook extra 
dank aan allen die daarvoor hebben gezorgd.  
 
 

 
Al vele jaren worden de dieren op de zaterdag en zondag gevoerd door 2 vaste vrijwilligers. 
Ook dit jaar waren ze weer paraat.  
 



Alleen na gereed komen van de uitbreiding zijn we op zaterdag en zondag 
gestart met het laten voeren van de dieren door kinderen. Er moest best wel 
wat aangepast en georganiseerd worden, maar het resultaat was geweldig. 
Vanaf het eerste weekend waren er enthousiaste kinderen die, soms best 
wel wat bang, de dieren gingen voeren. We hopen dan ook dat we blijvend 
vrijwilligers kunnen vinden die dit willen doen.  
Werkzaamheden in 2022.    
 

Dit  jaar hebben we een plan van voor de coronatijd 
kunnen verwezenlijken. 
Het was best wel een ambitieus plan. Waar ook best wel 
veel geld voor nodig was.  
Maar ons vorig jaar gestarte actie om nieuwe sponsoren 
te vinden bij de plaatselijke ondernemers was zeer succes 
vol en leverde ook nog een belangrijke sponsor op.  

 
Via Jan Willem Burgler van Burgler 
Transport  in Noordhorn kwamen we in 
contact met de TVM Foundatie. Een onderdeel 
van de TVM Verzekeringen.  
Daar hebben we een aanvraag kunnen doen die 
gehonoreerd werd met een bijdrage van € 
4000,--. Met ruim het zelfde bedrag als 
bijdrage van de plaatselijke ondernemers 
konden we het gehele Projectplan  
“Speelplaats voor kinderen met overdekte banken en voeren dieren” tot uitvoering brengen. 
 
De uitvoering was best wel een hele klus. Wat zwaar graafwerk is door machines gedaan en 
de twee speciale voerbakken zijn bij een constructiebedrijf gemaakt.  De rest van de 
werkzaamheden zijn geheel verzorgd door onze vrijwilligers. 
  
 
Activiteiten in 2022 
 
Het was ook dit jaar moeilijk om activiteiten te 
organiseren door en in de dierenweide.  
Wel hebben we aan het project ruim aandacht kunnen 
geven. In het begin toen er een grote graafmachine stond 
hebben we de streekkrant uitgenodigd en die heeft een 
mooi artikel geplaatst. Ook het officieel uitreiken van de 
donatie door TVM  in november heeft  ruime aandacht 
van de pers gekregen. De streekkrant had een mooi artikel 
en RTV Noord heeft er ook aandacht aan gegeven.  
 
 
PR. 
 Er is dit jaar 3x een nieuwsbrief per mail verstuurd. Het is een goed middel gebleken om 

contact te houden met onze donateurs en sponsoren. 
 



 Ook zijn we met dank aan een vrijwilligster 
gestart met een facebook pagina.  We hopen 
daarmee de bekendheid van de Dierenweide 
te verbeteren en zo de betrokkenheid te 
vergroten. 

 
.     

 Helaas is de functie van PR vrijwilliger vacant. Gelukkig heeft ons bestuurslid Marjanne 
Beiboer,  tot dat er iemand gevonden is,  de PR taak op zich genomen.  

 
 
Dank 
 
Ook dit jaar willen we weer afsluiten met een speciaal dankwoord voor al de mensen die 
gezorgd hebben dat de dierenweide goed heeft gefunctioneerd. Een jaar waar in veel  is 
gebeurd en een jaar waarin de dierenweide weer volop in de belangstelling heeft gestaan.  
Iedereen die daar een groot of klein steentje aan heeft bijgedragen  onze hartelijke dank. 
  
We gaan vol vertrouwen verder in 2023. 
 
 

Zuidhorn,  april 2023 

 

Het bestuur. 

 


